
Liittohallitus ehdokkaat
Syyskokous 2024



Siiri Fagerlund Lahti, Lahden Uimaseura 
• B2B-viestinnän asiantuntija / Valtiotieteiden 

maisteri

• Olen ollut uintiurheilun parissa lapsuudestani asti. 
Harrastin kilpauintia n. 10 vuotta ValkUS:in riveissä 
ja toimin lisäksi uinnin ohjaajana. Tänä päivänä 
olen LaUS:in Masters-uimari ja yksityistuntien 
ohjaaja.  Toimin myös 1lk tuomarina.

• Toimin LaUS:in hallituksessa ja edustan seuraa 
Lahden Seuraparlamentissa. Tämä kokemus antaa 
vahvaa kokemusta urheilujärjestöjen toiminnasta, 
kykyä tehdä tehokkaita päätöksiä ja sovittaa 
yhteen erilaisia näkökulmia. 

• Tuon uimaliiton hallitukseen vahvaa osaamista 
viestinnästä, pr:stä ja markkinoinnista. Lisäksi 
kokemukseni B2B-sektorsta on hyödyllinen 
yhteistyökuvioita suunniteltaessa eri sidosryhmien 
kanssa. Olen tottunut toimimaan tiiviissä, 
monialaisissa työympäristöissä, ja osaan viedä 
asioita rohkeasti eteenpäin.

• Uimaliiton liittohallituksessa näen mahdollisuuden 
vaikuttaa koko Suomen uintiurheilun kehitykseen 
ja vahvistaa sen asemaa yhteiskunnassa. Olen 
sitoutunut edistämään lajin mainetta sekä 
uimaliiton ja seurojen välistä vuorovaikusta.

• Arvostaa:
1. Laadukas koulutus- ja kurssijärjestelmä
2. Tuki seurojen toiminnan kehittämiseksi
3. Uintiurheilussa mahdollisuuksia lapsista aikuisiin, 

mikä mahdollistaa laajan harrastajapohjan

• Kehittäisi:
1. Yhteistyön ja vuorovaikutuksen lisääminen seurojen 

ja liiton välillä
2. Uintiurheilun näkyvyyden ja kiinnostuksen 

lisääminen
3. Näkyvyyden lisäämisen kautta rahoituksen 

turvaaminen & varainhankinnan helpottaminen

• Uinti on minulle elämäntapa. Ymmärrän 
uintiurheilun haasteet ja mahdollisuudet monesta 
eri näkökulmasta. Minulla on aikaa ja halua olla 
mukana rakentamassa uintiurheilulle vahvaa 
tulevaisuutta.



Jukka Läärä Naantali, Uinti Turku
• Aluejohtaja, liikunnanohjaaja, liikunnan hallinnon 

koulutus

• Olen toiminut Turun Uimaseurassa urheilijana ja 
valmentajana. Olen ollut Uimaliitossa 1990 tekemässä 
kahta projektia. Kehitin Vesipeuhula tuotteen ja 
valmistelin kv seminaaria.  Uimaliiton 
liittohallituksessa 2022-2024. Työvaliokunnassa 2023-
2024. Toimin 15 vuotta SUH:ssa koulutuspäällikkönä.

• Merimasku Ahdon puheenjohtaja 2008-2018. 
Saaristomeren veneilijät ry sihteeri
Svoli - lasten ja nuorten toimialapäällikö 1997.
LiikU, kehittämispäällikkö 2007-2022. 
Aluejohtaja 2022-2024.

• Pitkä kokemus järjestötyöstä ja omat verkostot 
asioiden edistämiseksi. Koen, että kolmen 
liittohallitusvuoden jälkeen näkee  liiton toiminnan 
kokonaisuuden ja osaa  suhteuttaa  asioita paremmin

• Olen toiminut liittohallituksessa nyt yhden 
kauden ja tunnen, että vasta nyt pääsen 
paremmin sisälle moniin asioihin. Asioita on 
niin paljon. Työssä voin auttaa Uimaliittoa 
menestymään haastavina aikoina. Oma fokus 
on enemmän vesiliikunnan edistämisessä kuin 
huippu-uinnissa.

• Arvostaa: 
1. Toiminta on eteenpäin katsovaa, halutaan 

oikeasti kehittää asioita
2. Laaja-alaista uinti- ja vesiliikunnan kehittämistä 

yhdessä seurojen kanssa
3. Monilajiliitto. Neljä lajia

• Kehittää:
1. Uimaliiton uusi strategia - sen jalkauttamista
2. Liikkeen lisäämistä. Uintiurheilulla on 

mahtavat mahdollisuudet liikuttaa ihmisiä
3. Lajien tasapuolisuutta



Karoliina Niemi Helsinki, Uimahyppyseura Tiirat ry

• Metsäjohtaja, Metsäteollisuus ry, filosofian tohtori ja 
metsänhoitaja

• V. 2011 lähtien mukana Uimahyppyseura Tiirojen toiminnassa 
huoltajana ja toimitsijana
V. 2017 lähtien Uimahyppyseura Tiirojen johtokunnan 
puheenjohtaja
V. 2021 lähtien Uimaliiton liittohallituksen jäsen.

• Oma aktiivinen urheilu-ura 1980-luvulla sekä jalkapallossa että 
lentopallossa. Oman urheilu-uran jälkeen aerobic-ohjaajana 
usean vuoden ajan. Nykyään aktiivinen liikkuja ilman kilpailua.

• Metsäteollisuus ry:n edustajana eri luottamustehtävissä:
-Suomen metsäkeskuksen johtokunta, jäsen
-Suomen metsäneuvosto, jäsen
-Euroopan paperi- ja selluteollisuuden kattojärjestön CEPI:n
metsäkomitean jäsen

• Toimiminen ison teollisuudenalan, metsäteollisuuden 
palveluksessa tuo laajempaa strategista ja edunvalvonnallista 
otetta toimintaan. Tuon näkemystä uimahypyistä, mikä laajentaa 
liittohallituksen osaamista. Kansainvälinen kokemukseni tukee 
liittohallituksen kv-roolin kehittämistä.

• Olen ollut Uimaliiton liittohallituksessa neljä vuotta 
(2021, 2022-2024). Kiinnostukseni kattaa koko 
uintiurheilun eli kaikkien neljän lajin eteenpäin viemisen 
kansallisesti ja kansainvälisesti. Olen päätyössäni 
metsäteollisuudessa alan edunvalvoja, ja saman tehtävän 
näen liittohallituksessa.

• Arvostaa: 
1. Uimaliitto toimii pitkäjänteisesti uintiurheilun 

edistämiseksi.
2. Uimaliitto on lähellä seuroja, molemminpuolinen 

vuorovaikutus on tärkeää
3. Uimaliitto on vahva toimija kansainvälisesti.

• Kehittää:
1. Uimaliiton roolia edelleen kaikkien neljän 

uintiurheilulajin osalta.
2. Selkeää edunvalvonnallista otetta
3. Kansainvälisen toiminnan merkitystä ja roolia

• Olen 53-vuotias, aktiivinen ja ulospäin 
suuntautunut. Nautin asioihin vaikuttamisesta ja 
haluan rakentaa edunvalvontatyössä kompromisseja. 
Vapaa-ajalla liikun paljon ja seuraan laajasti urheilua.



Leif Qvisén Vaasa,  Vaasan Uimaseura - Vasa Simsällskap
• Myyntijohtaja / Kauppatieteiden kandidaatti

• Vaasan Uimaseuran hallituksessa 5 vuotta josta 3 
viimeistä vuotta puheenjohtajana. Ennen 
puheenjohtajuutta toiminut 2 vuotta hallituksen jäsenenä 
ja taloustoimikunnan puheenjohtajana. SFI Simrådetissa
Pohjanmaan edustajana. Ollut järjestämässä yhtenä 
avainhenkilönä (VUS) mm LRSM, IKM ja Rollot.

• Itse ollut SM-tason suunnistaja n. 25 vuotiaaksi. Ollut 
mukana lasten harrastusten kautta monessa eri 
junioritoiminnassa, mm suunnistuksessa (IF Femman), 
jalkapallossa (VIFK), laskettelu (VaSki), salibandy (SB 
Vaasa).

• Vaasan uimaseuran puheenjohtaja ja lisäksi SFI simrådet
jäsen

• Työnpuolesta vankka myynti- ja talousosaaminen. 
Kiertänyt paljon kisoja (kaikki SM, IKM ja Rollot viimeisten 
3v aikana) ja keskustellut laajasti eri seurojen kanssa 
kuinka uintia voisi kehittää tulevaisuudessa yhdessä 
jäsenseurojen kanssa.

• Kehittää uimaliiton toimintaa yhdessä 
seurojen kanssa vastaamaan paremmin 
nykyisiä ja tulevia haasteita, esimerkiksi 
liiton, seurojen ja uimareitten taloudelliset 
haasteet ja kohonneet kustannukset sekä 
kuinka voitaisiin pienentää nuorten "drop
outia" IKM-ikäisissä.

• Arvostaa:
1. Uimaliiton henkilökunta ja johto
2. Uimaliiton laaja toiminta (kilpauinti, 

parauinti, masters, vesipallo, taitouinti, 
uimahypyt ne).

3. Parantunut kommunikointi ja yhteistyö liiton 
ja seurojen välillä.

• Kehittää: 
1. Talous
2. Pienentää Lasten ja nuorten varhaista "drop

out“
3. Seurojen ja liiton välistä tiiviimpää 

yhteistyötä

• Perheeseeni kuuluu 15- ja 17 vuotiaat 
uimaripojat, vaimo ja kissa. Harrastuksena 
seuratoiminnan lisäksi mm lenkkeily ja 
liikkuminen.



Antti Sunell Rovaniemi, Swimming Club Rovaniemi

• Filosofian maisteri, musiikkikasvatus

• Swimming Club Rovaniemi, hallituksen 
puheenjohtaja 2024-.
Aktiivinen masters-uimari

• Erinäisiä musiikki- ja kulttuurialan 
yhdistystoimintaa 1990-luvulta alkane

• Tuon oppimisen ammattilaisen kulmaa 
asioihin ja ammatillisen kokemukseni 
sujuvasti rullaavien ja aikataulussa 
pysyvien aktiviteettien pyörittämisestä.

• Uintiurheilun edistäminen -
erityisesti Pohjois-Suomen osalta

• Arvostaa:
1. Seurakehittämistyö

2. Monipuolisesti eri uimarit ja 
uintiurheilun lajit huomioiva 
toiminta

3. Organisointi ja organisaatioiden 
hallinta ihan napakkaa toimintaa

• Kehittää:
1. Tietty vanhakantaisuus ja 

jähmeys tulee jossain määrin 
läpi.



Janne Tuominen Helsinki, Helsingfors Simsällskap r.f
• Johtaja

• Helsingfors Simsällskap hallituksen puheenjohtaja 2022->
• Helsingfors Simsällskap, kilpailusihteeri 2020 - 2024
• Toimitsijatehtävät uinnissa 2019 ->
• Speedo Helsinki Swim Meet järjestelytoimikunnassa 2022 ->
• SM-uintien järjestelytoimikunnan puheenjohtaja 2024

• Vapaaehtoistoimintaa Suomen jalkapalloliiton arvokilpailuissa ja 
kansainvälisissä kilpailuissa 2007-2010
Sähköpyörätuolisalibandyjoukkueen joukkueenjohtajana 
toimiminen 2007-2009
FC-Pohu tyttöjen jalkapallojoukkueen joukkueenjohtaja 2009 ja 
2010

• Ei merkittäviä tehtäviä muissa järjestöissä.
Productivity Leap hallituksessa 2022->
Top of Minds hallituksessa 2023->

• Omaan vahvan taustan liiketoimintajohtamisesta (2013->), 
henkilöstöjohtamisesta (2009->), strategiasuunnittelusta (2013->), 
muutosjohtamisesta (2010->) työelämän pohjalta. Tuon vahvan 
osaamisen systemaattisesta johtamisesta ja eri sidosryhmien 
aktiivisesta kuuntelusta.

• Minua kiinnostaa edistää suomalaista uintia 
eteenpäin kaikilla eri harrastamisen tasoilla alkaen 
uintikursseista päättyen huippu-uintiin. Suomalainen 
urheilukenttä kokonaisuudessaan kohtaa useita 
haasteita tässä tilanteessa, mutta uskon että 
uintiyhteisön yhteistyöllä meidän on mahdollisuus 
onnistua

• Arvostaa:
1. Uimaliitto huomioi hyvin eri seurakentän toimijat ja 

toimintamuodot.
2. Uimaliitto haluaa kuunnella toiminnassa eri 

toimijoita.
3. Uimaliittoa on helppoa lähestyä asioissa.

• Kehittää:
1. Asioiden valmistelussa seurojen näkemysten 

kerääminen ja kuuntelu.
2. Pitkäjänteinen työskentely uinnin 

eteenpäinviemisessä eri asioissa.
3. Yhteistyön luominen yritysten kanssa.

• Olen harkinnut miten aikani riittää liittohallitukseen ja 
tulisin vähentämään toimitsijatehtäviin osallistumista. 
Olen luopunut myös syksyllä 2024 
kilpailusihteerivastuistani, joka vapauttaa aikaani
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